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УДК 330.3; 338.2; 338.49 

 

РАЗВИТИЕ ЭНЕРГЕТИЧЕСКОЙ ИНФРАСТРУКТУРЫ 

В АСПЕКТЕ СТАНДАРТОВ «ЗЕЛЕНОЙ» ЭКОНОМИКИ 

И ОБЕСПЕЧЕНИЯ ЭКОНОМИЧЕСКОЙ БЕЗОПАСНОСТИ 

 
КРУГЛОВА Инна Александровна, к.э.н., к.ю.н., доцент 1, 

1 Проректор по научной работе, Автономная некоммерческая организация высшего 

образования «Международный банковский институт», Санкт-Петербург, Россия 

Адрес для корреспонденции: И.А. Круглова, 191011, 

Невский пр., 60. Санкт-Петербург, Россия. 

Тел. + 7 (812) 494 05 14. Электронная почта: kruglova@ibispb.ru 

 
 

Аннотация 

Статья посвящена анализу текущего положения в сфере энергетического обеспече- 

ния безопасности функционирования и устойчивости развития социально-экономических 

систем в России с учетом императивов развития «зеленой» экономики. Обосновано, что 

вследствие особенности функционирования сетей и технологии производства благ, предо- 

ставляемых высоковольтными энергопередающими сетями, данные блага носят характер 

опекаемых. Следствием этого является необходимость активного присутствия государства 

в данной сфере с целью обеспечения модернизации сетевой энергопередающей инфра- 

структуры, для обеспечения безопасных параметров ее деятельности. 

Ключевые слова 

«Зеленая» экономика, энергетика, инфраструктура, сеть, экономическая безопас- 

ность. 

 
DEVELOPMENT OF ENERGY INFRASTRUCTURE IN THE ASPECT 

OF STANDARDS OF“GREEN” ECONOMY AND ECONOMIC SECURITY 

 
KRUGLOVA Inna A., PhD Economic Sciences, PhD Legal Sciences1, 

1 Vice-rector for scientific work  of the International Banking Institute, 

St. Petersburg, Russia 

Address for correspondence: Kruglova Inna A., 191011, St. Petersburg, 

Nevsky pr., 60, St. Petersburg, Russia 

Tel. + 7 (812) 494 05 14. E-mail address: kruglova@ibispb.ru 

 
Abstract 

The article is devoted to the analysis of the current situation in the field of energy security 

of the functioning and sustainability of the development of socio-economic systems in Russia, 

taking into account the imperatives of the development of a green economy. It is substantiated 

that, due to the peculiarities of the functioning of networks and production technology of goods 

mailto:kruglova@ibispb.ru
mailto:kruglova@ibispb.ru
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provided by high-voltage transmission networks, these benefits are in the nature of wardship. The 

consequence of this is the need for an active state presence in this area in order to ensure the 

modernization of the network's energy-transferring infrastructure, to ensure the safe parameters of 

its activities. 

Keywords 

Green economy, energy, infrastructure, network, economic security. 

 
 

УДК 336.763.4 

КВАЛИФИЦИРОВАННЫЕ И НЕКВАЛИФИЦИРОВАННЫЕ 

ИНВЕСТОРЫ РЫНКА ЦЕННЫХ БУМАГ 

КАБАНОВСКАЯ Юлия Игоревна1
 

1Кафедра ценных бумаг и инвестиций, Автономная некоммерческая организация высшего 

образования «Международный банковский институт», Санкт-Петербург, Россия 

Адрес для корреспонденции: 

Ю.И. Кабановская, 191023, Невский пр., 60. Санкт-Петербург, Россия 

Тел.: +7-812-635-68-60; e-mail: juliakansk@mail.ru 

 

Аннотация 

В статье представлен обзор основной системы категорий инвесторов на современ- 

ном финансовом рынке Российской Федерации, в которую включаются квалифицирован- 

ные и неквалифицированные инвесторы. Исследован объем требований к квалифицирован- 

ным инвесторам рынка ценных бумаг и лица, которые имеют право осуществлять призна- 

ние квалифицированных инвесторов. Также предоставлен перечень российских и междуна- 

родных организаций, являющихся квалифицированными инвесторами автоматически в со- 

ответствии с российским законодательством. 

Представлены последние изменения на рынке ценных бумаг, касающиеся классифи- 

кации категорий инвесторов. Рассмотрены новые предложения и проекты мегарегулятора 

финансового рынка Банка России по изменению категорий инвесторов: введение новой ка- 

тегории – профессиональных инвесторов, ужесточение требований для признания квали- 

фицированных инвесторов и ограничение деятельности неквалифицированных инвесторов 

в видах операций и финансовых инструментах. 

Исследована реакция профессионального сообщества рынка ценных бумаг на уже- 

сточение требований к квалифицированным инвесторам. Проанализированы тенденции и 

направления развития рынка ценных бумаг после введения новой системы категорий инве- 

сторов и ужесточения требований к ним. 

Ключевые слова 

Рынок ценных бумаг, квалифицированные инвесторы, неквалифицированные инве- 

сторы, профессиональные инвесторы, Московская биржа, Банк России. 
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QUALIFIED AND NON-QUALIFIED INVESTORS 

OF THE SECURITIES MARKET 

KABANOVSKAYA Julia I. 1 

1The department of securities and investment, International banking Institute, Russia, 

St. Petersburg, Russia 

Address for correspondence: 

J.I.Kabanovskaya, 191023, Nevsky prospect, 60, St. Petersburg, Russia 

Tel.: +7-812-635-68-60; e-mail: juliakansk@mail.ru 

 

Abstract 

The article provides an overview of the main system of categories of investors in the mod- 

ern financial market of the Russian Federation, which includes qualified and non-qualified inves- 

tors. The volume of requirements for qualified investors in the securities market and persons who 

have the right to recognize qualified investors has been investigated. Also provided is a list of 

Russian and international organizations that are qualified investors automatically in accordance 

with Russian law. 

The latest changes in the securities market relating to the classification of investor catego- 

ries are presented. Considered are new proposals and projects of the mega-regulator of the finan- 

cial market of the Bank of Russia on changing the categories of investors: the introduction of a 

new category of professional investors, tightening requirements for the recognition of qualified 

investors and limiting the activity of non-qualified investors in types of transactions and financial 

instruments. 

The reaction of the professional community of the securities market to stricter requirements 

for qualified investors has been investigated. The trends and development of the securities market 

are analyzed after the introduction of a new system of categories of investors and tightening of the 

requirements for them. 

Keywords 

Securities market, qualified investors, unqualified investors, professional investors, Mos- cow 

stock exchange, Bank of Russia. 
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UDC: 336.71 

 

OVERVIEW OF BASEL III: CHANGES 

IN RISK MEASUREMENT APPROACH 

FOR FINANCIAL INSTITUTIONS 

GOROKHOVATSKIY Ilya Yu., PhD Physical and mathematical sciencies1 

GOROKHOVATSKIY Leonid Yu., PhD Psychological sciencies2 

NIKOLAENKO Alexandra A. 3
 

1Client Services, Project Manager, Murex S.A.S.Paris, France 
2 Department for Humanities & Social Sciences, International Banking Institute; 

ITMO.Fintech, ITMO-University, 

St.-Petersburg, Russia; 
3 ITMO.Fintech, ITMO-University, 

St.-Petersburg, Russia 

Address for correspondence: 

I.Yu. Gorokhovatskiy, 

132 Rue Saint Charles, 75015, Paris, France. 

Phone: +33640444091; e-mail: ilya.gorokhovatskiy@gmail.com 

 
Abstract 

This article is reviewing the historical premises of the financial crisis that took place in 

2007‒8, the reaction of the industry on it (in particular – Basel III framework defined by Basel 

Committee of Banking Supervision (BCBS)). A high-level analysis of the main changes to the risk 

assessment approach. Focus is put on the approaches for the market risk measurement, Standard- 

ized approach and Internal Model approach definitions are introduced. High level overview of 

Value at Risk and Expected shortfall methods shared. Various methods to calculate VaR/ES are 

introduced. Next steps of the ongoing research are defined to outline the overall expected result. 
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1 С английского существительное «hype» буквально переводится как «навязчивая реклама; 

шумиха, ажиотаж». 

Аннотация 

Рассматриваются современные тренды применения криптовалют и блокчейн-техно- 

логий в различных сферах экономики, государства и общества, возникающие с этим про- 

блемы, которые трактуются как вызовы современному человеку, государству и обществу. 

Особое внимание уделяется законодательному регулированию применения криптовалют и 

блокчейн-технологий с учетом современного его состояния в мире и нашей стране. 

Ключевые слова 

Цифровизация, экосистема, криптовалюта, блокчейн-технология, цифровые финан- 

совые активы, токены, ICO, законодательное регулирование. 

 
UDC: 336.051 

 

MODERN HYPE OF KRYPTOCURRENCY AND BLOKCHEIN 

AS A CHALLENGE TO HUMAN AND SOCIETY 

PAVLOV Gleb St., PhD Economic Sciences 1 

AMELCHENKO Elena N., PhD Economic Sciences 2 

TKACH Polina S., post-graduate student3
 

1The Department of Economics and Finance of Enterprises and Industries, The International 

Banking Institute, St. Petersburg, Russia 
2The Department of Economic Theory and Business Economics, St. Petersburg University 

of Management and Economics Technologies, St. Petersburg, Russia 
3The Department of Corporate Finance and Business Evaluation, St. Petersburg State Economic 

University, St. Petersburg, Russia 

Address for correspondence: 
G.S. Pavlov, 191023, Nevsky Prospect, 60, St. Petersburg, Russia 

Tel .: +7 (921) 3054895; e-mail: pavgle43@gmail.com 

 

Abstract 

Current trends in the use of crypto-currencies and blockchain-technologies in various 

spheres of the economy, the state and society are considered, and the problems that arise with this, 

which are treated as challenges to the modern person, the state and society. Particular attention is 

paid to the legislative regulation of the use of crypto-currencies and blockchain-technologies, tak- 

ing into account its present state in the world and in our country. 

Keywords 

Digitalization, New business forms, Ecosystems, Crypto currency, Blockchain-technology, 

Digital financial assets, Tokens, ICO, Legislative regulation. 
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Аннотация 

В статье рассмотрен исторический аспект процесса трансформации языка представ- 

ления финансовой отчетности, в том числе в отношении российских участников рынка цен- 

ных бумаг. 

Приводится описание изменений, связанных с переходом на новый формат данных, 

представляемых регулятору. Рассмотрена взаимосвязь между повышением эффективности 

взаимодействия участников отношений в рамках осуществления пруденциального надзора, 

обусловленного изменением порядка представления отчетной информации, и снижением 

регуляторных рисков самих участников рынка. Выявлены факторы, подтверждающие ис- 

торически обусловленную необходимость перехода российских участников рынка ценных 

бумаг на формат представления регуляторной отчетности на базе спецификаций XBRL, ко- 

торая является логичным следствием динамичных изменений мировой практики формиро- 

вания и представления бизнес-отчетности. 

Сделаны выводы о практической значимости происходящих изменений в части пру- 

денциального надзора, сближения отчетных данных с международными стандартами, упро- 

щения доступа потребителей финансовых услуг и инвесторов к детализированной, прозрач- 

ной и достоверной отчетности. 

Ключевые слова 

XBRL, таксономия, отчетность, некредитные финансовые организации, дата-цен- 

тичный подход, регулятор. 
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Abstract 

The historical aspect of the process of transformation of the financial reporting language 

is considered in the article, including concerning Russian participants of the securities market. 

The description of the changes connected with transition to a new format of the reporting 

regulatory data is provided. The relationship between increasing the effectiveness of the interac- 

tion of the participants in the relationship in the framework of prudential supervision, caused by a 

change in the reporting procedure, and a reduction in the regulatory risks of the market participants 

themselves are considered. Factors confirming the historically conditioned necessity of the transi- 

tion of Russian participants of the securities market to the format of regulatory reporting based on 

the XBRL specifications, which is a logical consequence of the dynamic changes in the world 

practice of forming and presenting business reporting, are revealed. 

Conclusions are drawn about the practical significance of the changes occurring in the part 

of prudential supervision, the convergence of reporting data with international standards, simpli- 

fying the access of consumers of financial services and investors to detailed, transparent and reli- 

able reporting. 

Keywords 

XBRL, taxonomy, reporting, financial institutes, data-centric approach, regulator. 
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Аннотация 

Предметом исследования являются вопросы трансформации банковских стратегий в 

условиях глобальной неустойчивой среды, включающей переход к цифровой экономике, 

обостренную политическую ситуацию, и другие факторы, несущие риски. При этом работа 

имеет своей целью обоснование необходимости адаптации существующих банковских биз- 

нес-моделей к новым условиям в целях повышения конкурентоспособности и эффективно- 

сти управления. Для достижения поставленной цели авторы исследуют современные тен- 

денции в стратегическом банковском менеджменте, описывают новейшую методологию 

Agile и рассматривают как преимущества, так и сложности ее внедрения в российских бан- 

ках. В конце исследования сформулированы выводы о необходимости перестраивать пара- 

дигмы в управлении банковскими институтами, так как это остается единственным выхо- 

дом для выживания в изменившихся условиях. 
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Банковская стратегия, методология Agile, глобальная неустойчивая среда, управле- 
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Abstract 

The subject of the study is the transformation of banking strategies in a global unstable 

environment, which includes the transition to a digital economy, complicated political situation, 

and other factors that carry risks. At the same time, the work is aimed at justifying the need to 

adapt existing banking business models to new conditions in order to improve competitiveness 

and management effectiveness. To achieve this goal, the authors examine current trends in strate- 

gic banking management, describe the latest Agile methodology and consider both the advantages 

and the complexity of its implementation in Russian banks. At the end of the study, conclusions 

were drawn on the need to restructure paradigms in the management of banking institutions, be- 

cause it is the only way out for survival under changed conditions. 

Keywords 

Banking strategy, Agile methodology, global unstable environment, bank management 
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Аннотация 

Большинство внешнеторговых бизнес-процессов и государственный контроль этих 

процессов протекают через глобальные нейронные сети мониторинга и управления цепями 

поставок, и взаимодействует только на едином языке ‒  цифровом. Сформировалась совер- 

шенно новая цифровая культура, а экономическое взаимодействие трансформировалось в 

цифровую форму. Вместе с тем цифровая экономика открывает не только новые возможно- 

сти для повышения эффективности таможенного регулирования, но одновременно готовит 

целый ряд вызовов. Сегодня возникает проблема перехода к новой системе взаимодействия 

таможни и участников внешнеэкономической деятельности на основе гармоничного парт- 

нерства, мониторинга и анализа больших массивов данных. 

В статье рассмотрены проблемы и особенности формирования электронной (цифро- 

вой) таможни в условиях наднациональной цифровой интеграции (в рамках таможенного 

союза стран ЕАЭС), межведомственной цифровой интеграции (в рамках электронного вза- 

имодействия таможни и других ведомств во внешнеэкономической сфере). Представлены 

особенности формирования будущей системы управления рисками как ключевого аналити- 

ческого ядра цифровой таможни. 

Ключевые слова 

Интеграция, Евразийский экономический союз (ЕАЭС), управление цепями по- 

ставки, таможенный контроль, электронная (цифровая) таможня, электронный (цифровые) 

таможенные риски, система управления рисками (СУР). 

 

UDC: 339.542.26 

 

PERSPECTIVES OF DIGITALIZATION OF THE ACTIVITIES 

OF THE CUSTOMS SERVICE OF RUSSIA 

ZAVYALOV D.A., PdD Historical Sciences1 

ZAVYALOVA O.V., PhD Economic Sciences2
 

1The Department of State and Municipal Administration, North-West Institute of Management of 

RANEPA; Saint-Petersburg, Russia 

Address for correspondence: D.A. Zavyalov, 199178, St. Petersburg, 

Average avenue VO, d. 57/43 

Phone: +79213845283; е-mail: postfactum@bk.ru 
2The Department of Management, Russian customs academy St. Petersburg branch named after 

V.B. Bobkov; Saint-Petersburg, Russia 

 
Abstract 

Most foreign trade business processes and state control over these processes proceed 

through "global neural networks" of monitoring and supply chain management, and interact only 

in a single language - digital. A completely new digital culture has formed, and economic interac- 

tion has transformed into a digital form. Therewith, the digital economy not only opens up new 

opportunities to improve the efficiency of customs control, but also in the meantime creates a 

number of challenges. Today the problem of transition to a new system of interaction between the 

customs and participants of foreign economic activity based on harmonious partnership, monitor- 

mailto:postfactum@bk.ru
mailto:postfactum@bk.ru


16 
 

ing and on analysis of large arrays of data is arising. 

The article deals with the problems and special aspects of the formation of the electronic 

(digital) Customs under conditions of supranational digital integration (within the framework of 

the Eurasian Customs Union), interdepartmental digital integration (in the context of electronic 

interaction of the customs and other departments in the foreign economic sphere). The article also 

presents the formation features of the future risk management system as a key analytical kernel of 

the digital Customs. 

Keywords 

Integration, the Eurasian Economic Union (EAEU), supply chain management, customs 

control, electronic (digital) customs, electronic (digital) customs risks, System of Risk Manage- 

ment (SRM). 
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Аннотация 

Авторы предлагают оригинальную трактовку логистической концепции внедрения 

инноваций в систему управления персоналом спортивных организаций в экономике знаний. 

Формирующаяся в России экономика инновационного типа основывается на потоках зна- 

ний. Следовательно, эффективность управления любым процессом зависит от того, 

насколько эффективно организованы потоки знаний. Одним из направлений организации 

трансфера знаний в процессе управления персоналом организации является внедрение ин- 

новационных технологий в деятельность работы кадровых служб на основании методоло- 

гии управления потоковыми процессами. В статье рассмотрен подход управления кадро- 

выми потоками спортивных организаций на основе теории логистики (науке об управлении 

движения ресурсов). 

Ключевые слова 

Логистика, спортивные организации, потоки знаний, кадровые инновации, методо- 

логия, управление персоналом. 
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Abstract 

The authors propose an original interpretation of the introduction of the logistics concept 

of introducing innovations into the personnel management system of sports organizations in the 

knowledge economy. The emerging innovative economy in Russia is based on knowledge flows. 

Consequently, the effectiveness of managing any process depends on how effectively the 

knowledge flows are organized. One of the directions of the organization of knowledge transfer 

in the process of personnel management of the organization is the introduction of innovative 

technologies in the work of personnel services on the basis of the methodology of managing the 

flow processes. In the article the approach of management of personnel streams of the sports 

organizations on the basis of the theory of logistics (a science about management of movement 

of resources) is considered. 

Keywords 

Logistics, sports organizations, knowledge flows, personnel innovations, methodology, 

personnel management. 
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Аннотация 

Авторами систематизированы существующие противоречия реального и финан- 

сового секторов хозяйства на микро-, мезо-, макро- и метоуровнях на базе диалектиче- 

ского методологического подхода к исследованию сущности и взаимосвязи исследуе- мых 

секторов. Обоснованы ключевые источники противоречий на разных уровнях, свя- занные 

с существенными институциональными и технико-экономическими трансфор- мациями, 

проявляющимися в качественном и количественном раскоординировании кон- вергенции 

рассматриваемых секторов, то есть отрыва друг от друга, и усиливающие кри- зисные 

явления в хозяйстве. Предложены ключевые экономические способы их разре- шения, 

наряду с существующими организационными и социально-психологическими способами. 

Ключевые слова 

Противоречия, реальный сектор, финансовый сектор, национальное хозяйство, ди- 

вергенция, экономические способы разрешения. 
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Abstract 

The authors have systematized the existing contradictions of the real and financial sectors 

of the economy at the micro-, meso-, macro- and meto-levels on the basis of the dialectical meth- 

odological approach to the study of the essence and interconnection of the sectors under investi- 

gation. The key sources of contradictions at different levels are substantiated, connected with sig- 

nificant institutional and technical and economic transformations, manifested in qualitative and 

quantitative unification of the convergence of the sectors under consideration, that is, separation 

from each other and intensifying crisis phenomena in the economy. Key economic methods for 

their solution, along with existing organizational and socio-psychological methods, are proposed. 
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Аннотация 

В статье рассматриваются теоретические и практические перспективы, связанные с 

внедрением в финансовую сферу больших данных. В концептуальном и хозяйственном 

плана феномен «большие данные» изменил структуру отрасли, привел к появлению новых 

финансовых свойств и раздвинул границы применения финансов. 

В статье выдвигается идея кризиса финансовой науки, преодоление которого воз- 

можно посредством развития новых финансовых технологий и вычислительных методов, а 

также построения новых модельных рядов, позволяющих учитывать сверхскоростные по- 

токи сверхбольших данных. 

Ключевые слова 

Высокоскоростная торговля, большие данные в финансах, финансы, эконометрика, 

финансовая математика, неопределенность, хаос. 
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Abstract 

The article analyzes the driving forces and directions for the restructuring of financial the- 

ory, econometrics, financial mathematics and financial practices due to the emergence of ultra- 

high-speed trade associated with extremely large data. Modern concepts and models show and 

explain the significant diversity in the behavior of financial intermediaries and regulators in the 

market. However, they do not give a satisfactory answer to the question of how to manage modern 

data, why there is no possibility of their full formalization and how to cope with the tasks of man- 

aging the financial sphere in the conditions of a sharp increase in the information. 

The article examines a peculiar crisis of financial science and econometrics. It is based on 

the inability of old methods to conduct financial calculations of modern data and analyze rapidly 

changing information. It is shown that overcoming the crisis is possible in the direction of the 

development of new financial technologies and computational methods, as well as the construction 

of new model series that allow to take into account ultra-high-speed flows of extremely large data 

and carry out complex work with them. 

Keywords 

Ultra-high-speed trading, big data in finance, finance, econometric, financial mathematics, 

uncertainty, and chaos. 
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Аннотация 

Раскрытие информации о бенефициарных владельцах является важным инструмен- 

том для борьбы с отмыванием денег, финансированием терроризма, коррупцией и иными 

преступлениями. Тем не менее в некоторых юрисдикциях требования к прозрачности 

структуры владения юридическими лицами снижены. А значит, выявить лица, которые ре- 

ально управляют действиями компании, затруднительно. С другой стороны, высокая про- 

зрачность делает компании уязвимыми к санкциям. В статье рассматривается проблема 

офшорных юрисдикций в контексте выявления бенефициаров, а также различные подходы 

к ее решению: создание единых баз данных владельцев компаний, идентификаторов LEI, а 

также автоматический обмен налоговой информацией. 

 

Ключевые слова 

Бенефициарные владельцы, отмывание денег, коррупция, ФАТФ, офшоры. 
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Abstract 

Beneficial ownership disclosure is an important tool to combat money laundering, terrorist 

financing, corruption and other crimes. However, in some jurisdictions, the requirements for trans- 

parency of the entities ownership structure are reduced. Therefore, it is difficult to identify who 

really controls the company. On the other hand, high transparency makes companies vulnerable to 

sanctions. The article deals with the problem of offshore jurisdictions in the context of identifying 

beneficiaries, as well as various approaches to its solution: the creation of unified databases of 

company owners, LEI identifiers and automatic exchange of tax information. 

Keywords 

Beneficial owners, money laundering, corruption, FATF, offshore. 
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